
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 16. září 2009 

 

Účast: 

Členové ŠR: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz - omluven 

Jitka Jakobsová (zástupce rodičů) – caspar.cernic@tiscali.cz - neomluvena 

 

Jako hosté: 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele pro SOŠ) – stejskal@gymnsostelc.cz 

Marie Přibylová (ekonomka GOB a SOŠ) 

 

Program: 

1. Přivítání přítomných, seznámení s programem – Mgr. Drmota 

2. Vyjádření k návrhu rozpočtu školy na rok 2010 – Mgr. J. Sedláček, M. Přibylová 

3. Schválení Výroční zprávy 

4. Informace o stavu přístavby areálu Hradecká – Mgr. Fabeš 

5. Diskuse, různé 

 

ad1) 

Mgr. Drmota – přivítání přítomných, seznámení s programem 

ad 2) 

Mgr. Sedláček seznámil s připraveným rozpočtem. Snížení odpovídá požadovanému polesu vzhledem 

k opuštění budovy na nám. Zachariáše z Hradce. Do rozpočtu se promítá také 5% snížení provozních 

nákladů vzhledem k předpokládanému snížení státního rozpočtu. Jednotlivé problémové položky 

objasnila pí. Přibylová. Informaci o možnosti dalšího vývoje rozpočtu doplnil Mgr. Fabeš na základě 

vlastních zkušeností z podmínek Města Telč. 

Školská rada vzala navrhovaný rozpočet i objasnění na vědomí. 



ad 3) 

Znění VZ je obdobné jako v předchozím období, tj. povinné položky ve smyslu legislativy plus ukázky z 

práce žáků a další přílohy. Mgr. Sedláček v souvislosti s tím okomentoval průběh a výsledek 

přijímacího řízení pro letošní školní rok. 

Školská rada předložený návrh VZ schválila bez závažných připomínek. 

ad 4) 

Aktuální stav je takový, že je vypsáno výběrové řízení na dodavatele, předpokládaná doba cca 1 

měsíc. Stejně tak je připravováno výběrové řízení na úvěr. Poté bude podepsána dohoda s 

dodavatelem. Do konce listopadu 2009 budou zahájeny stavební práce. 

Pro KÚ připravována žádost o finanční příspěvek na svatbu s tím, že GOB bude bez nájmu využívat 

učebny a sportovní halu. Poplatky budou pouze pro vypočtenou režii využívaných prostor. Po GOB 

požadována Studie využitelnosti prostor nově plánovaných pro potřeby GOB a SOŠ (jedná se o 

stávající prostory, které budou městem Telč po ukončení přístavby uvolněny), pokud možno do 

30.9.2009. Po ukončení udržitelnosti (5 let) budou tyto prostory v případě kladného vyřízení výše 

uvedené žádosti bezúplatně převedeny na kraj. 

Školská rada bere toto vysvětlení na vědomí. 

ad 5) 

Mgr. Sedláček vysvětlil aktuální vztah vůči Univerzitě Brno – na 14 měsíců byl přerušen nájem. 

Předpokládaný vývoj je ovšem takový, že třídy dislokované na Batelovské ulici budou stěhovány již do 

nových prostor na Hradecké ulici. 

Mgr. Sedláček informoval o haváriích během letních měsíců na Batelovské ulici (poškození 

transformátoru během bouřky) a v areálu Hradecká (porucha kanalizace). Druhý případ přinesl 

komplikace s vykrytím hodin TV (bude snaha řešit pronájmem hodin na zimním stadionu a 

improvizovanou opravou gymnastického sálu). 

 

Zapsala: Věra Zadinová 


